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Or-VII.0002.1.2016                                  

 

P R O T O K Ó Ł   Nr  XIII/2016 

 

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Choroszczy 

z dnia 12 lutego 2016 r. 

 

 
Godzina rozpoczęcia : 12.08 

Godzina zakończenia : 17.00 

 

Miejsce obrad : aula Miejsko-Gminnego Centrum Kultury i Sportu w Choroszczy 

 

Radni obecni na Sesji : 

 
1. Jacek Dąbrowski    

2. Tomasz Kraśnicki    

3. Andrzej Kościuczyk     

4. Izabela Jeniec-Kardasz    

5. Jacek Jasiński       

6. Marian Kosakowski         

7. Jacek Karol Jaroszewicz        

8. Barbara Walesiuk 

9. Beata Marlena Jeżerys       

10. Wioletta Kowieska 

11. Piotr Paweł Dojlida   

12. Piotr Siemieniuk  

13. Ireneusz Jabłoński 

14. Piotr Waczyński  

 

Nieobecny (usprawiedliwienie w załączeniu) – Grzegorz Gereluk 

 

Ponadto w obradach udział wzięli : 

1. Robert Wardziński – Burmistrz Choroszczy 

2. Grzegorz Gabrian – Zastępca Burmistrza 

3. Maria Borodziuk – Skarbnik Gminy 

4. Mirosław Zalewski – Sekretarz Gminy 

5. Beata Jakubowska – Radca Prawny 

6. Antoni Bogdan – radny Powiatu 

7. Przedstawiciele Policji, w tym:  *(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 

ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewa Łukaszewicz 

Z-ca Kierownika Referatu Organizacyjnego) 

8. Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli 

9. Mieszkańcy miasta i gminy  
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Porządek obrad  XIII Sesji : 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2016 rok. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu na przebudowę drogi powiatowej Nr 1249B na odcinku Klepacze - Turczyn 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu na przebudowę drogi powiatowej Nr 1547B na odcinku Mińce - granica Gminy 

Choroszcz 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu na przebudowę drogi powiatowej Nr 1536B na odcinku od drogi Nr 1535B do m. 

Kruszewo 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu na przebudowę skrzyżowania dróg powiatowych Nr 1549B i Nr 1550B oraz 

drogi gminnej Nr 6266B w miejscowości Klepacze (gmina Choroszcz) 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu na opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę ulicy Dominikańskiej 

w Choroszczy oraz drogi powiatowej Nr 1535B Białystok - Kruszewo 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Białostockiemu na opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę ulicy Mickiewicza w 

Choroszczy. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 

Białostockiemu opracowanie dokumentacji projektowej i studium wykonalności na przebudowę 

dróg powiatowych w ramach projektu "Rewitalizacja rynku w Choroszczy" 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej im. Marszałka 

Józefa Piłsudskiego w Kruszewie i utworzenia filii Szkoły Podstawowej im. Henryka 

Sienkiewicza w Choroszczy. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych 

przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz planu sieci i granic 

obwodów publicznych szkół podstawowych i gimnazjum prowadzonych przez Gminę Choroszcz.  

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania i 

pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych, nagród i wyróżnień za osiągnięte 

wyniki sportowe. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie 

przygotowania i realizacji projektu pn.: „Rozwój niskoemisyjnego transportu zbiorowego i 

rowerowego w BOF”. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia zarządzania publiczną drogą powiatową. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych na 

terenie miasta i gminy Choroszcz. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulic w Krupnikach. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Choroszczy. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Klepaczach. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na cele związane 

z działalnością telekomunikacyjną na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym części 

nieruchomości o nr geod. 18/3 położonej w Konowałach oraz części nieruchomości nr geod. 95/1 

położonej w Barszczewie gmina Choroszcz. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych na czas 

nieoznaczony w trybie bezprzetargowym. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

stawki procentowej od wzrostu wartości nieruchomości spowodowanego jej podziałem. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty 

adiacenckiej z tytułu wybudowania infrastruktury. 



3 

 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia zasad gospodarki 

nieruchomościami należącymi do zasobu Gminy Choroszcz. 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do 

opracowania „Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Choroszcz na lata 2015-2023”. 

26. Informacja Burmistrza Choroszczy z działalności międzysesyjnej. 

27. Informacja Przewodniczącego Rady z działalności międzysesyjnej. 

28. Interpelacje i wnioski radnych. 

29. Zapytania i wolne wnioski. 

30. Zakończenie obrad Sesji.  

 

      

Ad. 1 -  

 

 Obrady XIII Sesji Rady Miejskiej w Choroszczy otworzyła Przewodnicząca Rady  

p. Beata Jeżerys. Stwierdziła, że w Sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi kworum, przy 

którym Rada Miejska może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Nieobecny Grzegorz Gereluk. 

Burmistrz Choroszczy Robert Wardziński wręczył sportowcowi – * ((wyłączenie jawności w 

zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji 

publicznej; jawność wyłączyła Ewa Łukaszewicz Z-ca Kierownika Referatu Organizacyjnego)) statuetkę oraz 

przyznał nagrodę pieniężną za wyniki sportowe oraz reprezentowanie Gminy Choroszcz w 

województwie podlaskim oraz na arenie ogólnopolskiej. * ((wyłączenie jawności w zakresie danych 

osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej; 

jawność wyłączyła Ewa Łukaszewicz Z-ca Kierownika Referatu Organizacyjnego)), za zasługi w dziedzinie 

sportu, zostało także przyznane stypendium na okres najbliższego półrocza za osiągnięcia w 

2015 r. 

  

 Ad. 2 - 

  

Następnie Przewodnicząca Rady odczytała porządek obrad, który został  

doręczony radnym na 7 dni przed Sesją razem z materiałami. Zgłosiła do porządku temat: 

przedstawienie koncepcji mapy zagrożeń – prezentacja przedstawicieli Policji – jako pkt. 3. 

 Zapytała, czy ktoś chce wnieść poprawkę do porządku obrad. 

 

Sekretarz Mirosław Zalewski wniósł poprawkę do porządku obrad dotycząca zdjęcia z 

porządku pkt.9 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Białostockiemu na opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę ulicy 

Mickiewicza w Choroszczy. 

 

Porządek obrad XIII Sesji został przyjęty przez Radę jednogłośnie - 14 głosami za. 

 

 

Ad. 3 – 

 

Główne założenia mapy zagrożeń bezpieczeństwa zaprezentowali przedstawiciele 

Komendy Miejskiej Policji w Białymstoku i Komisariatu Policji w Łapach. 
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Dane o przestępstwach, wykroczeniach i miejscach najbardziej niebezpiecznych zawierać 

będzie mapa zagrożeń, tworzona przez Ministerstwo Spraw Wewnętrznych i 

administracji.  Na mapie zagrożeń będą znajdowały się dane zarówno od przedstawicieli 

służb, jak i organizacji pozarządowych, mieszkańców czy mediów. Każdy będzie mógł 

sprawdzić w Internecie, gdzie przez ostatni kwartał wystąpiło najwięcej zagrożeń. Mapa 

zagrożeń będzie stanowiła doskonałą bazę informacji również dla funkcjonariuszy, będzie też 

zawierała informacje o ruchu drogowym. Konsultacje społeczne dotyczące mapy zagrożeń 

potrwają do końca lutego.  

Prezentacja zawierała takie informacje jak: przestępstwa stwierdzone w 2015 r. w stosunku do 

2014 r., ilość wszczętych i przeprowadzonych postepowań (niebieska karta, w sprawach o 

wykroczenia), źródła informacji do diagnozy zagrożeń, organizacja służby wewnętrznej, 

koncepcja założeń rozwiązania systemowego mapy zagrożeń (proponowane kryteria).  

W dyskusji radni zgłosili następujące uwagi: 

 

Radny Piotr Waczyński poprosił aby Policja informowała radnych o działaniach 

podejmowanych na ich wniosek (np. postawienie znaku). Intencją jego wniosku jest 

powiadamianie radnych z danego terenu o powoływaniu Komisji (przyp. złożonej z 

przedstawiciela Policji i pracownika UM Choroszcz) do opiniowania tego typu wniosków. 

 

Radny Piotr Dojlida poruszył temat patroli nocnych na terenie gminy oraz problem z 

osobami przesiadującymi w miejscach publicznych  (przystanki, skwery).  

 

Radny Tomasz Kraśnicki zwrócił uwagę na potrzebę zniwelowania problemu kierowców 

przekraczających dozwoloną prędkość. 

 

Radna Izabela Jeniec – Kardasz zgłosiła uwagę do braku patroli na trenie miasta. 

 

Radny Ireneusz Jabłoński poruszył kwestię wyciągniętych wniosków ze zdarzenia w 

Złotorii (2015 r.) związanego z nieszczelnością samochodu przewożącego chlor – w celu 

wyeliminowania takich zdarzeń w przyszłości. Jednocześnie zwrócił uwagę na konieczność 

patrolowania takich miejsc jak przystanki gdzie często dochodzi do dewastacji. 

 

Radny Piotr Siemieniuk poprosił o kontrolowanie, w miarę możliwości, przestrzegania 

znaku ograniczenia prędkości na Sz. Kruszewskiej (w pobliżu skrzyżowania z tzw. 

betonówką). Zwrócił także uwagę na wrażliwe rejony Barszczewa, Gajownik i Zaczerlan 

gdzie przy terenach leśnych powstało dużo nowych domów, w których dochodziło już do 

włamań.  

 

Jacek Czaczkowski sołtys wsi Turczyn poruszył problem zaobserwowany na terenie tzw. 

lasu turczyńskiego: przekraczanie prędkości szczególnie przez tzw. crossy (nr startowy 233 i 

244) oraz przekraczanie tonażu przez samochody poruszające się po drodze przez Turczyn. 

 

Kazimierz Zajkowski sołtys wsi Porosły zgłosił potrzebę postawienia znaku przejścia dla 

pieszych w Porosłach. 
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Ad. 4 – 
 

Skarbnik Gminy Choroszcz przedstawiła propozycję zmian budżetu gminy na 2016 

rok. 

Maria Borodziuk wyjaśniła, że proponuje następujące zmiany: 

1) zwiększyć plan dochodów i plan wydatków o kwotę 1 325 178 zł. 

Zwiększenie planu dochodów następuje w związku z: 

1) wpływem na rachunek budżetu ponadplanowej kwoty z tytułu opłat za zajęcie pasa 

drogowego – w kwocie 47 852 zł; 

2) otrzymaniem zwrotu wypłaconego odszkodowania za grunty przejęte pod drogi gminne w 

ramach „specustawy” w związku z wyrokiem Sądu – w kwocie 96 419 zł; 

3) planowaną kwotą dotacji z budżetu państwa na dofinansowanie zadań własnych gminy na 

prace adaptacyjne pomieszczeń i koszty utrzymania żłobka samorządowego (od września do 

grudnia 2016) – w ramach Rządowego Programu „MALUCH” 2016 – kwota 328 901 zł; 

4) planowanymi opłatami rodziców z tytułu korzystania ze żłobka samorządowego – kwota 

43 050 zł; 

5) otrzymaniem dotacji na zadania zlecone w dziale Pomoc społeczna – w łącznej kwocie 208 

zł na wypłatę dodatków energetycznych; 

6) planowaną refundacją z Funduszu Pracy 60% wydatków na świadczenia z tytułu 

wykonywania prac społecznie użytecznych – kwota 8 748 zł; 

7) urealnieniem planu dochodów budżetu z tytułu refundacji poniesionych wydatków na 

zrealizowany projekt „Odnawialna energia słoneczna…” – kwota 800 000zł. 

Zwiększenie planu wydatków następuje w rozdziałach: 

- 60014 Drogi publiczne powiatowe – w ramach pomocy rzeczowej Powiatowi 

Białostockiemu opracowanie projektu i studium wykonalności dróg powiatowych w ramach 

projektu „Rewitalizacja Rynku w Choroszczy” – kwota 52 300 zł oraz pomocy finansowej na 

przebudowę dróg powiatowych, przebiegających przez Gminę Choroszcz – kwota 245 000 zł; 

- 60016 Drogi publiczne gminne – na wydatki inwestycyjne – kwota 16 000 zł; 

- 63003 Zadania w zakresie upowszechniania turystyki – na wydatki inwestycyjne, 

uzupełniające zakres Budżetu Obywatelskiego związane z zagospodarowaniem terenu wokół 

zbiornika wodnego – kwota 100 000 zł; 

- 70095 Pozostała działalność (Gospodarka mieszkaniowa) – na zwiększenie wydatków 

inwestycyjnych w zakresie modernizacji nieruchomości gminnych – kwota 130 000 zł; 

- 71004 Plany zagospodarowania przestrzennego – na wynagrodzenia osób wspomagających 

opracowanie i niezbędne weryfikacje, uzgodnienia przygotowujące do uchwalenia zmian w 

miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego – kwota 45 289 zł; 

- 75023 Urzędy gmin… - na modernizację i przebudowę pomieszczeń urzędu, w celu 

poprawy warunków obsługi mieszkańców (m.in. stworzenie punktu obsługi klienta i punktu 

podawczego) – kwota 167 320 zł; 

- 75412 Ochotnicze straże pożarne – na wydatki inwestycyjne poprawiające warunki 

funkcjonowania ochotniczych straży pożarnych – kwota 58 000 zł; 

- 85215 Dodatki mieszkaniowe (zadanie z zakresu administracji rządowej) – na wypłatę 

dodatków energetycznych – kwota 208 zł; 

- Pozostała działalność (Pomoc społeczna)- na wypłatę świadczeń społecznych osobom 

wykonującym prace społecznie użyteczne – kwota 14 600 zł; 

- 85303 Żłobki - na adaptację pomieszczeń i wyposażenie do uruchomienia od września br. 

żłobka samorządowego na 15 miejsc – realizacja w ramach Rządowego Programu 

„MALUCH” 2016 – kwota 458 461 zł ; 

- 92601 Obiekty sportowe – na wydatki inwestycyjne – kwota 18 000 zł; 
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- 92695 Pozostała działalność (Kultura fizyczna) – na dotacje celowe klubom sportowym, 

udzielanym w trybie art. 27 ust. 2 ustawy z dnia 26 czerwca 2010 r. o sporcie. W związku z 

rozliczeniem wykonania dochodów i wydatków finansowanych z opłat za wydane zezwolenia 

na sprzedaż napojów alkoholowych za 2015 r. zachodzi potrzeba zwiększenia planu 

wydatków w 2016 roku w rozdziale 85154 o kwotę 58 908 zł, tj. niewykorzystaną kwotę 

wpłat w 2015 r. Postanawia się zmniejszyć rezerwę ogólną budżetu o kwotę 58 908 zł. 

Aktualizuje się plan wydatków inwestycyjnych zgodnie z załącznikiem Nr 3: 

Poz. 3 Budowa drogi gminnej we wsi Ruszczany (planowany wniosek o dofinansowanie w 

ramach PROW) – doprecyzowuje się treść i finansowanie do składanego wniosku o 

dofinansowanie w ramach PROW; 

Poz. 4a. Budowa zjazdu z ulicy Piaskowej na ulicę Torfową w Choroszczy – wprowadza się 

nowe zadanie na kwotę 11 000 zł; 

Poz. 5a. Budowa wiaty przystankowej we wsi Konowały – wprowadza się nowe zadanie o 

wartości 5 000 zł; 

Poz. 6a. Rewitalizacja Rynku w Choroszczy (dokumentacja projektowa i studium 

wykonalności) – wprowadza się nowe zadanie o wartości 52 300 zł; 

Poz. 7 "Kominowe Bajoro miejscem rekreacji" (zadanie realizowane w ramach Budżetu 

Obywatelskiego) wraz z zagospodarowaniem terenu wokół zbiornika – zwiększa się o kwotę 

100 000 zł; 

Poz. 8a. Wymiana i przebudowa instalacji elektrycznej w budynku zajmowanym przez 

Ośrodek Zdrowia w Złotorii – wprowadza się nowe zadanie o wartości 35 000 zł; 

Poz. 8b. Modernizacja budynku przy ulicy Sienkiewicza 29 (siedziba MGCKiS) – wprowadza 

się kolejny etap realizacji zadania na kwotę 35 000 zł; 

Poz. 8c. Montaż monitoringu miasta Choroszcz - I etap – wprowadza się nowe zadanie o 

wartości 60 000 zł; 

Poz. 9a. Przebudowa i modernizacja pomieszczeń w budynku Urzędu Miejskiego przy ulicy 

Dominikańskiej 2 w Choroszczy – wprowadza się nowe zadanie o wartości 167 320 zł; 

Poz. 10a. Budowa kotłowni olejowej w budynku OSP w Klepaczach – wprowadza się nowe 

zadanie o wartości 50 000 zł; 

Poz. 10b. Dokumentacja projektowa na budowę garażu na potrzeby OSP w Izbiszczach – 

wprowadza się nowe zadanie o wartości 8 000 zł; 

Poz. 12a. Adaptacja pomieszczeń wraz z pierwszym wyposażeniem na potrzeby utworzenia 

żłobka samorządowego w ramach Programu Rządowego "MALUCH" 2016 – wprowadza się 

nowe zadanie o wartości 381 126 zł; 

Poz. 34a. Zakup i montaż profesjonalnych bramek do piłki nożnej oraz siatki ochronnej na 

boisko zewnętrzne na stadionie sportowym w Choroszczy – wprowadza się nowe zadanie o 

wartości 18 000 zł. 

Aktualizuje się Plan dotacji udzielanych z budżetu gminy w 2016 r. zgodnie z załącznikiem nr 

4, w którym wprowadza się: 

Poz. II.15. Dotacje na podstawie art. 27 ust. 2 ustawy z dnia 25.06.2010 o sporcie – kwota 20 

000 zł; 

Poz. III.4. Dofinansowanie przebudowy drogi powiatowej Nr 1536B na odcinku od drogi 

powiatowej Nr 1535B do miejscowości Kruszewo – pomoc finansowa powiatowi do kwoty 

125 000 zł; 

Poz. III.5. Dofinansowanie przebudowy skrzyżowania dróg powiatowych Nr 1549B i Nr 

1550B oraz drogi gminnej Nr 6266B w miejscowości Klepacze – pomoc finansowa 

powiatowi do kwoty 100 000 zł; 

Poz. III.6. Dofinansowanie opracowania dokumentacji projektowej na przebudowę drogi 

powiatowe Nr 1535B Białystok -Kruszewo na odcinku od km 7+225 do granicy 

administracyjnej Choroszczy – pomoc finansowa powiatowi do kwoty 10 000 zł; 
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Poz. III.7. Dofinansowanie opracowania dokumentacji projektowej na przebudowę drogi 

powiatowe Nr 1552B - ulica Dominikańska w Choroszczy – pomoc finansowa powiatowi do 

kwoty 10 000 zł. 

Aktualizuje się plan dochodów gromadzonych na wyodrębnionych rachunkach i wydatków 

nimi finansowanych jednostek budżetowych na 2016 rok (załącznik nr 5) – zgodnie ze 

zgłoszonymi zmianami przez jednostki oświatowe. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w 

sprawie uchwalenia zmian w budżecie gminy na 2016 rok. 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 12 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XIII/113/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 25) 

Obecnych 12 radnych, nieobecny Grzegorz Gereluk oraz chwilowo Jacek Dąbrowski i Jacek 

Jaroszewicz. 

 

 

Ad. 5 – 10 

 

Głos zabrał Burmistrz Choroszczy, który przedstawił następujące projekty uchwał: 
1. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na przebudowę drogi 

powiatowej Nr 1249B na odcinku Klepacze - Turczyn 

2. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na przebudowę drogi 

powiatowej Nr 1547B na odcinku Mińce - granica Gminy Choroszcz 

3. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na przebudowę drogi 

powiatowej Nr 1536B na odcinku od drogi Nr 1535B do m. Kruszewo 

4. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na przebudowę 

skrzyżowania dróg powiatowych Nr 1549B i Nr 1550B oraz drogi gminnej Nr 6266B w 

miejscowości Klepacze (gmina Choroszcz) 

5. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na opracowanie 

dokumentacji projektowej na przebudowę ulicy Dominikańskiej w Choroszczy oraz drogi 

powiatowej Nr 1535B Białystok - Kruszewo 

6. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Białostockiemu opracowanie dokumentacji 

projektowej i studium wykonalności na przebudowę dróg powiatowych w ramach projektu 

"Rewitalizacja rynku w Choroszczy". 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na przebudowę drogi 

powiatowej Nr 1249B na odcinku Klepacze – Turczyn. 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 12 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XIII/114/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 26 ) 
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Obecnych 12 radnych, nieobecny Grzegorz Gereluk oraz chwilowo Jacek Dąbrowski i Jacek 

Jaroszewicz. 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na przebudowę drogi 

powiatowej Nr 1547B na odcinku Mińce - granica Gminy Choroszcz. 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 12 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XIII/115/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 27) 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na przebudowę drogi 

powiatowej Nr 1536B na odcinku od drogi Nr 1535B do m. Kruszewo. 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 13 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XIII/116/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 28 ) 

 

Obecnych 13 radnych, nieobecny Grzegorz Gereluk oraz chwilowo Jacek Dąbrowski. 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na przebudowę 
skrzyżowania dróg powiatowych Nr 1549B i Nr 1550B oraz drogi gminnej Nr 6266B w miejscowości 

Klepacze (gmina Choroszcz). 

 W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 13 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XIII/117/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 29) 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na przebudowę ulicy 

Dominikańskiej w Choroszczy oraz drogi powiatowej Nr 1535B Białystok – Kruszewo. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 14 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 
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(uchwała Nr XIII/118/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 30 ) 

 

Obecnych 14 radnych, nieobecny Grzegorz Gereluk 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Białostockiemu opracowanie dokumentacji 

projektowej i studium wykonalności na przebudowę dróg powiatowych w ramach projektu 

"Rewitalizacja rynku w Choroszczy". 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 12 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 1 głos                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XIII/119/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 31 ) 

Obecnych 13 radnych, nieobecny Grzegorz Gereluk oraz chwilowo Izabela Jeniec - Kardasz. 

Ad. 11  – 

 

Burmistrz Choroszczy wprowadził w temat dotyczący zamiaru likwidacji Szkoły 

Podstawowej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Kruszewie i utworzenia filii Szkoły Podstawowej 

im. Henryka Sienkiewicza w Choroszczy. 

 

Burmistrz Robert Wardziński wyjaśnił, że powodem podjęcia uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Szkoły Podstawowej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Kruszewie i utworzenia 

filii Szkoły Podstawowej im. Henryka Sienkiewicza w Choroszczy jest coraz mniejsza liczba 

dzieci uczęszczających do w/w szkoły. Zmiana ilości uczniów od roku szkolnego 2009/2010 

przedstawia się następująco: 

 

Rok szkolny                Liczba dzieci 

2009/10                       61 

2010/11                       58 

2011/12                       53 

2012/13                       46 

2013/14                       42 

2014 /15                      38 

2015 /16                      39 

 

Także dane dotyczące liczby urodzin w obwodzie szkoły nie pozwalają liczyć na wzrost 

liczby uczniów szkoły. Dane o liczbie urodzeń dzieci są następujące: 

 

Rok            Izbiszcze    Konowały    Kruszewo    Śliwno    Razem 

2008           4                  0                  1                  2              7 

2009           3                  2                  2                  2              9 

2010           2                  0                  1                  5              8 

2011           3                  1                  2                  3              9 

2012           1                  0                  2                  2              5 

2013           2                  1                  2                  3              8 

2014           2                  0                  2                  2              6 

2015           2                  1                  1                  3              7 
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W związku z powyższymi danymi demograficznymi oraz posiadaną bazą w Zespole Szkół w 

Choroszczy postanowiono przeprowadzić w/w reorganizację. Spowoduje ona również 

racjonalizację nakładów na oświatę zgodnie z zapisami ustawy o finansach publicznych. 

Wydatki publiczne powinny być dokonywane w sposób celowy i oszczędny, z zachowaniem 

zasad uzyskiwania najlepszych efektów z danych nakładów oraz optymalnego doboru metod i 

środków służących osiągnięciu założonych celów. Uczniom klas IV-VI uczęszczającym do 

likwidowanej Szkoły Podstawowej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Kruszewie zostanie 

zapewniona kontynuacja nauki w Szkole Podstawowej im. Henryka Sienkiewicza w 

Choroszczy oraz bezpłatny dowóz do tej szkoły. 

Podkreślił, że procedowany jest zamiar (nie likwidacja szkoły) przekształcenia SP Kruszewo. 

Skupiamy się na redukcji klas IV-VI gdzie jest po 5-6 osób. W szkole pozostanie klasa „0”, 

klasy I-III i przedszkole.  

Nie można zarzucać, że nic się nie robi w Kruszewie: dzisiaj podjęto uchwałę o 

dofinansowaniu budowy drogi do Kruszewa, mieszkańcy mogą korzystać z budynku szkoły.  

Przypomniał także, że na 32 sołectwa jest 13 świetlic wiejskich, 15 miejscowości ma place 

zabaw. Chcemy utrzymać budynek szkoły, który związany jest z historią naszego terenu. 

W dyskusji udział wzięli: 

 

Radna Wioletta Kowieska przypomniała, że na temat struktury szkoły, jej utrzymania i 

utworzenia filii wypowiadała się szeroko rok temu. Dzisiaj prosi tylko aby dano tej szkole i 

aby rodzice, którzy posyłają dzieci do SP Choroszcz i SP Kruszewo mieli czas na 

zastanowienie się – taką szansę jaką Burmistrz dał SP Złotoria. 

 

Radny Piotr Dojlida zauważył, że gminy szukają rozwiązań jak szkoły utrzymać – 

Burmistrz rozpoczynając kadencję miał pewną wizję odnośnie likwidacji SP Kruszewo. Radni 

nie otrzymali, jego zdaniem, rzetelnej informacji nt. sytuacji tej szkoły bo podane 25 tys zł na 

utrzymanie ucznia to przekłamanie, wg niego jest to ok. 23 tys zł. Przyznał, że w swojej 

karierze samorządowej podnosił rękę za likwidacją SP Barszczewo i zmianą organizacyjną w 

SP Rogowo, ale uczniów było po ok. 22. W SP Kruszewo jest 66 uczniów. Uważa, że nie 

było starań (wniosków) o pozyskanie pomocy finansowej na utrzymanie szkół. Do SP 

Kruszewo uczęszcza 2 czy 3 dzieci niepełnosprawnych co wiąże się z większą subwencją. 

Można też występować o większą subwencję na małe szkoły do 70 uczniów. Coraz częściej 

mieszkańcy mówią o założeniu stowarzyszenia. Na zakończenie stwierdził, że Burmistrz za 

mało zrobił by tą szkołę utrzymać.  

 

 

Burmistrz Robert Wardziński przypomniał na wstępie, że dotacje na szkołę zależne są 

od liczby uczniów. Szczegółowe dane są zawarte w sprawozdaniu za poprzedni okres roku 

szkolnego dyrektora Zespołu Obsługi Szkół, które radni otrzymali. Zwrócił uwagę, że obecnie 

9 nauczycieli będzie obsługiwało 17 uczniów – koszt klas IV-VI to ok. 600 tys zł. W klasach 

I-III jest jeden nauczyciel, w wyższych klasach są nauczyciele od konkretnych przedmiotów – 

jest ich więcej. Zachęcał rodziców i dyrektora szkoły w Kruszewie do podjęcia starań przez 

rok czasu np. podjęcie akcji ulotkowej zachęcającej rodziców, zorganizowanie zielonej szkoły 

aby pokazać tą szkołę jak jest w niej dobrze – nic się w tym czasie nie zrobiło, a jeszcze 

podkreśla się, że szkoła zarabia na dzieciach niepełnosprawnych – te dzieci potrzebują innych 

specjalistów, innej opieki. Poinformował, że był na spotkaniach w 4 miejscowościach 

należących do obwodu szkoły w Kruszewie – rodzice nie byli zainteresowani tematem szkoły. 
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Radny Piotr Waczyński jest zdania, że zaproponowana zmiana jest z korzyścią dla 

dzieci i naszego społeczeństwa. Nie trzeba dzieciom blokować dostępu do nowych kolegów, 

do szkoły gdzie jest wysoko wykwalifikowane grono pedagogiczne i nowoczesne pomoce 

naukowe.  

 

Adam Radłowski sołtys wsi Kruszewo podkreślił, że zadaniem i obowiązkiem 

radnych jest finansowanie oświaty (szkoły) tak samo jak administracji, kultury, sportu itp. 

Szkoła w Kruszewie została wybudowana w czynie społecznym staraniem wielu ludzi, za 

czasów działania jego dziadka Franciszka jako sołtysa wsi. W 2017 roku przypada jubileusz 

90-lecia istnienia szkoły. Kandydaci na burmistrza deklarowali w hasłach wyborczych, że 

szkoła nie zostanie zlikwidowana tymczasem przekształcenie szkoły to pierwszy krok do jej 

likwidacji. Trwają rozmowy z p. Tomaszem Jaczyło z Polskiej Edukacji odnośnie przejęcia 

szkoły. Prosi o dogłębne zastanowienie się nad tą decyzją.  

 

Radna Izabela Jeniec Kardasz (członek Rady Rodziców SP Choroszcz) odnosząc się do 

pytania ze strony rodziców poinformowała, że zajęcia pozalekcyjne są organizowane i 

dostępne dla dzieci dojeżdżających, dla których zorganizowany jest również dowóz w 

odpowiadających godzinach. 

Andrzej Winnicki dyrektor ZOS potwierdził, że komunikacja do Kruszewem jest 

codziennie w godzinach 13.30 i 14.30, a 3 razy w tygodniu o 15.30. – właśnie z myślą o 

dzieciach chcących korzystać z zajęć pozalekcyjnych. 

 

Wobec braku innych głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt 

uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej im. Marszałka Józefa 

Piłsudskiego w Kruszewie i utworzenia filii Szkoły Podstawowej im. Henryka Sienkiewicza 

w Choroszczy. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 10 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  3 głosy, 

- wstrzymało się – 1 głos                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XIII/120/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 32) 

 

Obecnych 14 radnych, nieobecny Grzegorz Gereluk. 

 

Przewodnicząca Rady Beata Jeżerys zarządziła przerwę w obradach: 14.39 – 

15.07 

 

 

Ad. 12 – 
 

Głos ponownie zabrał Burmistrz Choroszczy, który przedstawił projekt uchwały w 

sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz planu sieci i granic obwodów publicznych 

szkół podstawowych i gimnazjum prowadzonych przez Gminę Choroszcz.  
 

 

Burmistrz Robert Wardziński wyjaśnił, że w uchwale nr XI/120/2012 z dnia 28 czerwca 2012 

r. Rady Miejskiej w Choroszczy w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz planu sieci i granic obwodów 
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publicznych szkół podstawowych i gimnazjum prowadzonych przez Gminę Choroszcz dodaje 

się zapis o następującej treści: „5) oddział przedszkolny (dzieci sześcioletnie) w Szkole 

Podstawowej im. Henryka Sienkiewicza w Choroszczy, ul. Powstania Styczniowego 1.”. 

Podjęcie przedłożonej uchwały ma na celu utworzenie oddziałów „zerowych” w Szkole 

Podstawowej im. Henryka Sienkiewicza w Choroszczy.  Należy podkreślić, że warunki 

lokalowe w szkole są dostosowane do potrzeb dzieci 6 –letnich. W budynku szkoły gdzie 

będą funkcjonowały oddziały „zerowe” uczą się wyłącznie uczniowie klas I-III co pozwoli na 

właściwą adaptację dzieci najmłodszych w budynku szkolnym. 
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w 

sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz planu sieci i granic obwodów publicznych 

szkół podstawowych i gimnazjum prowadzonych przez Gminę Choroszcz. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 13 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

(uchwała Nr XIII/121/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 33 ) 

 

Obecnych 13 radnych, nieobecny Grzegorz Gereluk i Piotr Dojlida (zwolniony). 

 

 

Ad. 13 – 

 

Projekt uchwały dotyczący szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz 

rodzajów i wysokości stypendiów sportowych, nagród i wyróżnień za osiągnięte wyniki sportowe 

przedstawiła Izabela Oniszczuk – pracownik UM Choroszcz. 

 

Izabela Oniszczuk wyjaśniła, że wprowadzane w uchwale zmiany wynikają z 5-letniego 

doświadczenia w przyznawaniu nagród, wyróżnień i stypendiów sportowych i dostrzeżonych 

nieścisłości przy praktycznym stosowaniu jej zapisów. Dokonując zmian kierowano się 

chęcią zwiększenia dostępności nagród i wyróżnień wręczanych przez Burmistrza 

Choroszczy, mianowicie: 

 wykreślono zapis, że mogą być one przyznawane jedynie raz w roku 

 doprecyzowano też kwestię zapisu „czołowe miejsce”, aby wyeliminować niekonkretność 

w ocenie znaczenia tego sformułowania i ewentualną niepewność wnioskodawcy, w 

zakresie tego czy są podstawy, aby składać odpowiedni wniosek czy też nie 

 wprowadzono też możliwość składania wniosków przez właściwy związek sportowy i 

samego zawodnika 

W odniesieniu do stypendiów sportowych – wprowadzono możliwość składania wniosku raz 

w roku, aby zaakcentować faktyczną rangę i podkreślić wagę jaką władze przywiązują do tej 

gratyfikacji. Doprecyzowano także, że zawodnik może otrzymać nagrodę, wyróżnienie i 

stypendium sportowe tylko raz za to samo osiągnięcie. 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie 
szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów 

sportowych, nagród i wyróżnień za osiągnięte wyniki sportowe. 

 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 13 głosów, 



13 

 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XIII/122/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 34) 
 

 
 

 

Ad. 14 – 

 

Głos zabrał Burmistrz Choroszczy, który przedstawił projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie przygotowania i realizacji projektu pn.: 

„Rozwój niskoemisyjnego transportu zbiorowego i rowerowego w BOF”. 

 

Burmistrz Robert Wardziński poinformował, że intencją projektu uchwały jest  

współdziałanie z Miastem Białystok, Gminą Czarna Białostocka, Gminą Dobrzyniewo Duże, 

Gminą Juchnowiec Kościelny, Gminą Supraśl, Miastem i Gminą Łapy, Gminą Wasilków, 

Gminą Zabłudów oraz Powiatem Białostockim w celu przygotowania i realizacji projektu 

partnerskiego pn.: „Rozwój niskoemisyjnego transportu zbiorowego i rowerowego w BOF", 

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014-

2020 Osi Priorytetowej V Gospodarka Niskoemisyjna, wynikającego z Działania 5.1 Strategii 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Białostockiego Obszaru Funkcjonalnego na lata 

2014-2020. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie przygotowania i realizacji projektu 

pn.: „Rozwój niskoemisyjnego transportu zbiorowego i rowerowego w BOF”. 

 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 13 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XIII/123/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 35) 

 

Ad. 15 – 

 

 Temat dotyczący przyjęcia zarządzania publiczną drogą powiatową przedstawił Burmistrz 

Choroszczy. 

 

Burmistrz Robert Wardziński wyjaśnił, że proponuje przyjąć na okres do dnia 31 grudnia 

2023 roku zadanie publiczne w postaci zarządzania publiczną drogą powiatową Nr 1535B 

Białystok – Kruszewo na odcinku od granic administracyjnych miasta Choroszcz do 

skrzyżowania z drogą powiatową Nr 1537B i drogą gminną Nr 106267B. Gmina Choroszcz 

zamierza zrealizować zadanie inwestycyjne związane z drogą powiatową Nr 1535B Białystok 

– Kruszewo na odcinku od granic administracyjnych miasta Choroszcz do skrzyżowania z 
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drogą powiatową Nr 1537B i drogą gminną Nr 106267B. Przejęcie zadania nastąpi na mocy 

porozumienia zawartego między Zarządem Powiatu Białostockiego. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w 

sprawie przyjęcia zarządzania publiczną drogą powiatową. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 13 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

 

(uchwała Nr XIII/124/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 36) 

 

 

 

 

 

Ad. 16 – 

 

W temat dotyczący ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych na terenie miasta i 

gminy Choroszcz wprowadził Sekretarz Gminy. 

 

Sekretarz Mirosław Zalewski przypomniał, że wcześniej podejmowana była uchwała o 

upublicznieniu kilku ulic/dróg na terenie Choroszczy i Złotorii, dzisiaj jest II etap tego 

procesu: uzyskaliśmy numery tych ulic i proponujemy podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 

przebiegu istniejących dróg gminnych na terenie miasta i gminy Choroszcz, w której zapisane 

są także te wspomniane ulice/drogi – czynności te wynikają z ustawy o drogach publicznych. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w 

sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych na terenie miasta i gminy Choroszcz. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 12 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XIII/125/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 37) 

 

Obecnych 12 radnych, nieobecny Grzegorz Gereluk i Piotr Dojlida (zwolniony) oraz 

chwilowo nieobecny Jacek Dąbrowski. 

 

 

Ad. 17 – 

 

Ponownie głos zabrał Sekretarz Gminy, który przedstawił projekt uchwały w sprawie 

nadania nazw ulic w Krupnikach. 

 

Sekretarz Mirosław Zalewski poinformował, że zgodnie z propozycjami przyjętymi 

przez mieszkańców Krupnik, proponuje się następujące nazewnictwo ulic: 
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1) drodze powiatowej Nr 1535B biegnącej od granic miasta Białystok w kierunku wsi Sienkiewicze, 

oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka o numerze geodezyjnym 115– nazwę Kruszewska, 

2) drodze powiatowej Nr 1551B od granic wsi Porosły w kierunku ulicy Kruszewskiej, oznaczonej w 

ewidencji gruntów jako działki o numerach geodezyjnych 112/3 i 114/2 – nazwę Lipowa, 

3) drodze gminnej biegnącej od ulicy Kruszewskiej do granic wsi Klepacze oznaczonej w ewidencji 

gruntów jako działki o numerach geodezyjnych 73/10, 73/13, 118/3, 118/4 i 118/5 – nazwę 

Szmaragdowa, 

4) drodze gminnej biegnącej od ulicy Lipowej do granic wsi Sienkiewicze, oznaczonej w ewidencji 

gruntów jako działki o numerach geodezyjnych 110 i 111/1 – nazwę Kasztanowa, 

5) drodze gminnej biegnącej od ulicy Lipowej równoległej do ulicy Kruszewskiej w kierunku do 

granic miasta Białystok, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka o numerze geodezyjnym 

112/1– nazwę Świerkowa, 

6) drodze gminnej biegnącej od ulicy Kruszewskiej w kierunku północnym, oznaczonej w ewidencji 

gruntów jako działki o numerach geodezyjnych 108/49, 108/30 i 108/37 – nazwę Klonowa, 

7) drodze gminnej biegnącej od ulicy Kruszewskiej w kierunku zachodnim z załamaniem w kierunku 

południowym, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka o numerze geodezyjnym 116 – nazwę 

Bławatkowa, 

8) drodze gminnej biegnącej od ulicy Szmaragdowej w kierunku zachodnim do ulicy Bławatkowej, 

oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka o numerze geodezyjnym 45/24 – nazwę Poziomkowa, 

9) drodze gminnej biegnącej od ulicy Szmaragdowej w kierunku zachodnim, a oznaczonej w 

ewidencji gruntów jako działki o numerach geodezyjnych 106/35 i 106/36 – nazwę Fiołkowa, 

10) drodze gminnej biegnącej równolegle do ulicy Szmaragdowej od drogi gminnej 106270B 

Krupniki - Ogrodniki, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działki o numerach geodezyjnych 97/57, 

97/75, 97/80, 106/39, 173 – nazwę Krokusowa, 

11) drodze gminnej biegnącej od ulicy Szmaragdowej w kierunku zachodnim, a oznaczonej w 

ewidencji gruntów jako działka o numerze geodezyjnym 117/2 – nazwę Makowa. 

12) drodze gminnej biegnącej od ulicy Szmaragdowej w kierunku zachodnim do ulicy Krokusowej, 

oznaczonej w ewidencji gruntów jako działki o numerach geodezyjnych 97/66 i 97/80 – nazwę 

Chabrowa, 

13) drodze gminnej biegnącej od ulicy Szmaragdowej w kierunku wschodnim do granic miasta 

Białegostoku oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka o numerze geodezyjnym 119/2 – nazwę 

Diamentowa, 

14) drodze gminnej biegnącej od ulicy Szmaragdowej w kierunku wschodnim oznaczonej w ewidencji 

gruntów jako działki o numerach geodezyjnych 76/20, 73/18, 76/22, 76/24 – nazwę Perłowa, 

15) drodze gminnej biegnącej od ulicy Diamentowej w kierunku północnym, oznaczonej w ewidencji 

gruntów jako działka o numerze geodezyjnym 74/6 – nazwę Szafirowa, 

16) drodze gminnej biegnącej równolegle do ulicy Diamentowej w kierunku wschodnim, oznaczonej 

w ewidencji gruntów jako część działek o numerach geodezyjnych 77/29, 77/30 i część działki 77/33 – 

nazwę Bursztynowa. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w 

sprawie nadania nazw ulic w Krupnikach. 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 13 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XIII/126/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 38) 

 

Obecnych 13 radnych, nieobecny Grzegorz Gereluk i Piotr Dojlida (zwolniony). 
 

 

Ad. 18 – 
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Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Choroszczy. 

 

Sekretarz Mirosław Zalewski poinformował, że zgodnie z propozycjami Towarzystwa 

Przyjaciół Choroszczy nadaje się drodze gminnej położonej w Choroszczy, oznaczonej w 

ewidencji gruntów jako działka o numerze geodezyjnym 1525 przebiegającej od ulicy 

Kruszewskiej w kierunku północno-wschodnim, nazwę Wiatrakowa. 
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w 

sprawie nadania nazwy ulicy. 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 13 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XIII/127/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 39) 

 

Ad. 19 – 

 

Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Klepaczach. 

 

Sekretarz Mirosław Zalewski poinformował, że zgodnie z propozycją mieszkańców nadaje się 

drodze gminnej położonej we wsi Klepacze gmina Choroszcz, oznaczonej w ewidencji 

gruntów jako działki o numerach geodezyjnych 179/47, 179/45, 247/27, 247/38, 247/49, 

247/52 i 249/10 przebiegającej od ulicy Ks. Grzybowskiego do ulicy Długiej, nazwę Prosta. 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w 

sprawie nadania nazwy ulicy. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 13 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XIII/128/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 40) 

 

 

Ad. 20 – 

 

Następnie Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie na cele związane z działalnością telekomunikacyjną na czas nieoznaczony w trybie 

bezprzetargowym części nieruchomości o nr geod. 18/3 położonej w Konowałach oraz części 

nieruchomości nr geod. 95/1 położonej w Barszczewie gmina Choroszcz. 

 

Sekretarz Mirosław Zalewski poinformował, że chodzi o  wydzierżawienie na cele związane z 

działalnością telekomunikacyjną na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym części 

nieruchomości o nr geod. 18/3 o powierzchni 60m2 położonej w Konowałach oraz części 

nieruchomości nr geod. 95/1 o powierzchni 11m2 położonej w Barszczewie w Gminie 

Choroszcz. 
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Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie na cele związane z działalnością telekomunikacyjną na czas 

nieoznaczony w trybie bezprzetargowym części nieruchomości o nr geod. 18/3 położonej w 

Konowałach oraz części nieruchomości nr geod. 95/1 położonej w Barszczewie gmina Choroszcz. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 13 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XIII/129/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 41) 

 

 

 

 

 

Ad. 21 – 

 

Przechodząc do kolejnego punktu porządku obrad, Sekretarz Gminy przedstawił 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych na czas nieoznaczony w 

trybie bezprzetargowym. 

 

Sekretarz Mirosław Zalewski poinformował, że chodzi o najem na cele związane z ochroną 

zdrowia na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym lokalu użytkowego o pow. 57,49 

m2 znajdującego się w budynku Ośrodka Zdrowia w Złotorii gm. Choroszcz na 

nieruchomości o nr geod. 372/5 oraz lokalu użytkowego o pow. 54,55 m2 znajdującego się w 

budynku Ośrodka Zdrowia w Konowałach gm. Choroszcz na nieruchomości nr geod. 18/3. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych na czas nieoznaczony w trybie 

bezprzetargowym. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 13 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XIII/130/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 42) 

 

 

Ad. 22 – 

 

W kolejnym punkcie porządku obrad Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w 

sprawie uchylenia uchwały Nr X/66/07 Rady Miejskiej w Choroszczy z dnia 29.10.2007 r. w sprawie 

ustalenia wysokości stawki procentowej od wzrostu wartości nieruchomości spowodowanego jej 

podziałem. 

 

Sekretarz Mirosław Zalewski wyjaśnił, że chodzi o uchylenie Uchwały Nr X/66/07 Rady 

Miejskiej w Choroszczy z dnia 29 października 2007 r. w sprawie ustalenia wysokości stawki 

procentowej od wzrostu wartości nieruchomości spowodowanego jej podziałem, która została 
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podjęta po wprowadzeniu przepisu umożliwiającego naliczenie takiej opłaty adiacenckiej. 

Koszty, które gmina musi ponieść w zasadzie zrównały się z kosztami pozyskanymi. Sytuacja 

jest więc taka, że obciążamy mieszkańców kwotami, a gmina nie czerpie z tego korzyści (po 

dodaniu kosztów utrzymania pracownika, materiałów, korespondencji) stąd propozycja 

uchylenia tej uchwały. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie 
uchylenia uchwały Nr X/66/07 Rady Miejskiej w Choroszczy z dnia 29.10.2007 r. w sprawie ustalenia 

wysokości stawki procentowej od wzrostu wartości nieruchomości spowodowanego jej podziałem. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 13 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XIII/131/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 43) 

 

Sekretarz Mirosław Zalewski zgłosił wniosek o uzupełnienie porządku obrad o punkt 

dotyczący przyjęcia protokołu z poprzedniej Sesji Rady – jako pkt. 28. 

 

Uzupełnienie porządku obrad zostało przyjęte przez Radę jednogłośnie - 13 głosami za. 

 

 

Ad. 23 – 

 

Następnie Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały 

w sprawie uchylenia uchwały Nr XX/196/05 Rady Miejskiej w Choroszczy z dnia 20.10.2005 r. w 

sprawie ustalenia wysokości opłaty adiacenckiej od wzrostu wartości nieruchomości spowodowanego 

budową urządzeń infrastruktury technicznej. 

 

Sekretarz Mirosław Zalewski wyjaśnił, że chodzi o uchylenie Uchwały Nr XX/196/05 Rady 

Miejskiej w Choroszczy z dnia 20 października 2005r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty 

adiacenckiej od wzrostu wartości nieruchomości spowodowanego budową urządzeń 

infrastruktury technicznej. Sytuacja jest podobna – w uchwale tej ustalono stawki procentowe 

odpowiednio w zależności od rodzajów urządzeń infrastruktury technicznej: 5,10 i 15%. Z 

różnych przyczyn ta opłata nie była pobierana w takiej formie. Rada Miejska podjęła tą 

uchwałę mając na uwadze dochody gminy – przez pewien czas nie było możliwości jej 

pobierania, a jak się pojawiły to okazało się, że przy stawkach z uchwały nie pozyskamy 

dochodów, jest to tylko koszt dla gminy i mieszkańców - stąd propozycja uchylenia tej 

uchwały. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie 
uchylenia uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XX/196/05 Rady Miejskiej w Choroszczy z dnia 

20.10.2005 r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty adiacenckiej od wzrostu wartości nieruchomości 

spowodowanego budową urządzeń infrastruktury technicznej. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 13 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 
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(uchwała Nr XIII/132/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 44) 

 

 

 

Ad. 24 – 

 

Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia zasad gospodarki 

nieruchomościami należącymi do zasobu Gminy Choroszcz. 

 

Sekretarz Mirosław Zalewski wyjaśnił, że chodzi o następujące zmiany w uchwale Nr 

V/31/07 Rady Miejskiej w Choroszczy z dnia 28 marca 2007 r. w sprawie określenia zasad 

gospodarki nieruchomościami należącymi do zasobu Gminy Choroszcz: 

1. §10 otrzymuje brzmienie: 

„§ 10. 1. Lokale i nieruchomości przeznacza się do wynajęcia lub dzierżawy w drodze 

przetargu, z zastrzeżeniem ust.2. 

2. Wyraża się zgodę na wynajęcie lub wydzierżawienie lokali i nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym w przypadku ich przeznaczenia na: 

1) poprawę warunków zagospodarowania nieruchomości nie spełniającej wymogów działki 

budowlanej zabudowanej budynkiem mieszkalnym; 

2) cele mieszkalne, usługowe i handlowe, pod obiektami stanowiącymi nakłady osób 

fizycznych lub prawnych; 

3) garaże nietrwale związane z gruntem; 

4) umieszczenie reklam; 

5) cele publiczne w rozumieniu ustawy; 

6) cele nie związane z działalnością zarobkową obejmujące sferę zadań publicznych, o której 

mowa w art. 4 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie; 

7) rzecz jednostek administracji samorządowej lub rządowej; 

8) rzecz organizacji harcerskich i kombatanckich; 

9) rzecz kościołów i związków wyznaniowych, mających uregulowane stosunki z państwem, 

na cele działalności sakralnej; 

3. Na cele określone w ust. 2 pkt. 5-9 można zawrzeć umowę użyczenia. 

4. Zgoda określona w ust. 2 dotyczy również wydzierżawiania i najmu nieruchomości i lokali 

w przypadku gdy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat strony zawierają kolejne 

umowy, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość lub lokal użytkowy.”. 

2. Uchyla się ust.2, ust.3 i ust.4 w § 12. 

3. Uchyla się §13. 

4. Uchyla się §14. 

5. Uchyla się §18. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w 

sprawie określenia zasad gospodarki nieruchomościami należącymi do zasobu Gminy Choroszcz. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 13 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XIII/133/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 45) 
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Ad. 25 – 

 

Sekretarz Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr 

VII/59/2015 Rady Miejskiej w Choroszczy z dnia 12.05.2015 r. w sprawie przystąpienia do 

opracowania „Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Choroszcz na lata 2015-2023”. 

 

Sekretarz Mirosław Zalewski wyjaśnił, że chodzi o uchylenie uchwały Nr VII/59/2015 Rady 

Miejskiej w Choroszczy z dnia 12 maja 2015 r. w sprawie przystąpienia do opracowania 

„Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Choroszcz na lata 2015- 2023" w związku ze 

zmianą przepisów. W związku z tym, że w listopadzie weszła w życie ustawa dotycząca 

kwestii rewitalizacji, z której wynika, że w pierwszej kolejności Rada będzie musiała podjąć 

uchwałę o ustaleniu obszaru do rewitalizacji. Uchwała z 2015 r. pojawi się później, w tej 

chwili jest zbędna, stąd wniosek o jej uchylenie. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w 

sprawie uchylenia uchwały Nr VII/59/2015 Rady Miejskiej w Choroszczy z dnia 12.05.2015 r. w 

sprawie przystąpienia do opracowania „Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Choroszcz na 

lata 2015-2023”. 

 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 12 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

(uchwała Nr XIII/134/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 46) 

 

Obecnych 12 radnych, nieobecny Grzegorz Gereluk i Piotr Dojlida (zwolniony) oraz 

chwilowo nieobecna Izabela Jeniec – Kardasz. 

 

 

 

Ad. 26 – 

 

 W okresie międzysesyjnym Burmistrz Gminy Choroszcz uczestniczył w szeregu 

spotkań związanych z rozwojem i zarządzaniem Gminą i Miastem Choroszcz, w tym: 
I. W zakresie spraw komunalnych oraz związanych z drogami gminnymi: 

 w zakresie spraw komunalnych:  

- udział w indywidualnych spotkaniach z sołtysami sołectw w gminie Choroszcz  

i przewodniczącymi osiedli w mieście Choroszcz; 

- udział w spotkaniach z mieszkańcami miejscowości w Gminie Choroszcz – w Kolonii Porosłach (19.01.2016), 

Izbiszczach (21.01.2016), Krupnikach (27.01.2016), Kruszewie (28.01.2016), Zaczerlanach (01.02.2016), 

Konowałach (02.02.2016) – podejmowanie tematów ważnych dla tych społeczności, m.in.: budowa i remont 

dróg, nowa organizacja miejscowości (nazwy dróg), instalacja oświetlenia, remonty świetlic wiejskich,  

- udział w indywidualnych spotkaniach z mieszkańcami ws. przekształceń gruntów, ws. indywidualnych 

nieruchomości, systemu kanalizacji, a także Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego;  

- spotkanie z  przedstawicielami firmy Project Consulting w zakresie realizacji Strategii Rozwoju Gminy 

Choroszcz, Strategii Rewitalizacji, przygotowania dokumentacji dot. rewitalizacji Rynku 11 Listopada; 

- spotkanie z lokalnymi przedsiębiorcami w zakresie prowadzenia działalności gospodarczej; 

 

 w zakresie spraw związanych z infrastrukturą drogową:  
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- udział w licznych spotkaniach z urbanistami – w sprawie współpracy w zakresie konsultacji planowanych w 

gminie Choroszcz, a także planowanych zmian z Miejscowym Planie Zagospodarowania Przestrzennego; 

- udział w spotkaniach z przedstawicielami firm w zakresie przygotowania dokumentacji na realizacje inwestycji 

drogowych w gminie Choroszcz; 

- spotkanie z Dyrekcją Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku – w zakresie realizacji inwestycji 

drogowych; 

- spotkanie ze Starostą Powiatu Białostockiego  

- udział w spotkaniu w sprawie projektu Rynku 11 Listopada;  

- udział w indywidualnych spotkaniach z mieszkańcami w sprawie poprawy warunków drogowych w gminie – 

odśnieżania dróg, wyrównania nawierzchni dróg nieasfaltowych, w przepustów, rowów kanalizacyjnych; 

- udział w spotkaniu z zarządem Białostockiego Obszaru Funkcjonalnego dot. transportu w gminie Choroszcz; 

- udział w zebranie członków Zarządu Stowarzyszenia N.A.R.E.W. (Turośń Kościelna); 

II. W zakresie spraw związanych z ochroną zdrowia i pomocą społeczną 
- spotkanie z Dyrektor Stowarzyszenia „Monar” – p. Jagodą Władoń w zakresie obecnej działalności oraz 

dalszych planów działalności stowarzyszenia w Zaczerlanach 

 

 

 

III. W zakresie spraw dotyczących oświaty, kultury i sportu: 

 w zakresie oświaty:  

- przeprowadzono indywidualne spotkania z dyrektorami szkół, Zespołu Szkół w Choroszczy oraz przedszkoli w 

gminie Choroszcz – na temat funkcjonowania szkół w gminie Choroszcz; 

- udział w spotkaniach z rodzicami, Radami Rodziców – dot. edukacji dzieci  

w szkołach i przedszkolach w gminie Choroszcz oraz dojazdów dzieci do szkół; 

 w zakresie sportu:  

- udział w spotkaniach z przedstawicielami organizacji sportowych w sprawie dofinansowań klubów 

sportowych;  

- spotkanie z przedstawicielką gminy Sokoły w zakresie organizacji w gminie Choroszcz inicjatywy w zakresie 

sportów ekstremalnych (biegów ekstremalnych); 

 w zakresie kultury:  

- współorganizacja obchodów 153. rocznicy wybuchu powstania styczniowego (22.01.2016, Masza w Kościele 

w Choroszczy, uroczystości na wzgórzu „Szubienica”); 

- udział w spotkaniach z dyrekcją i pracownikami Miejsko-Gminnego Centrum Kultury i Sportu w Choroszczy  

IV. Ponadto Burmistrz Choroszczy: 
- udział w spotkaniach w Walnym Zebraniu Jednostki OSP w Choroszczy;  

- udział w spotkaniu z Dyrekcją WFOŚiGW – w sprawie dotacji i konkursów na realizację inwestycji w zakresie 

ochrony środowiska;  

- udział w zebranie Członków Zarządu Stowarzyszenia Gmin Górnej Narwi (Turośń Kościelna); 

- udział w zebraniach, w tym w Walnym zebraniu Stowarzyszenia BOF (26.01.2016, 12.02.2016); 

- udział w spotkaniach z przedstawicielami parafii w Choroszczy w sprawie współpracy z Caritasem oraz 

przygotowaniami do Światowego Dnia Młodzieży w 2016 r.; 

- spotkanie z Marszałkiem Województwa Podlaskiego;  

- udział w uroczystym otwarciu Spalarni w Białymstoku;  

 

 

Ad. 27 – 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Choroszczy Beata Jeżerys przedstawiła informację 

o swoich działaniach w okresie międzysesyjnym, które dotyczyły m.in. uczestniczenia w 

uroczystościach organizowanych przez stowarzyszenia, Urząd Miejski, spotkaniach na terenie 

gminy, oraz przyjmowania interesantów podczas cotygodniowego dyżuru. 

(informacja w załączeniu) 
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Ad. 28 – 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie w drodze głosowania protokołu  

z poprzedniej -  XII -   Sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokół został przyjęty 13 głosami za. 

Obecnych 13 radnych, nieobecny Piotr Dojlida i Grzegorz Gereluk 

 

 

 

Ad. 29 – 

 

Interpelacje i wnioski zgłosili: 

 

Radny Antoni Bogdan poruszył sprawę stanu technicznego ul. Białostockiej (szczególnie od 

skrzyżowania z ul. Kościuszki do mostku), która jego zdaniem powinna być poprawiona – 

jakie są możliwości w tej kwestii?  

 

Radny Tomasz Kraśnicki w imieniu części mieszkańców ul. 3-go Maja (odcinek od Al. 

Niepodległości) poprosił o wyjaśnienie trudności z podłączeniem do wybudowanej w latach 

2014 – 2015 sieci kanalizacyjnej. 

Zwracając się do radnego powiatowego zapytał o plany Powiatu odnośnie ulic w Choroszczy: 

Mickiewicza, Sienkiewicza, Branickiego; jego zdaniem Powiat jako zarządca tych dróg nie 

wykonuje nawet ich remontów. 

 

Radna Wioletta Kowieska powtórzyła wnioski zgłoszone na Komisji Finansów Infrastruktury 

i Rolnictwa: 

1) ponownie zgłosiła potrzebę poprawienia fragmentu drogi gminnej – pomiędzy 

zakrętami ul. Niewodnickiej – Granicznej na wysokości ul. Spokojnej, 

2) poruszyła także problem z przejezdnością dróg – prośba o ich wyrównanie na terenie 

sołectwa Klepacze, 

3) w imieniu mieszkańców ul. Grzybowskiego poprosiła o uzupełnienie oświetlenia oraz 

o utwardzenie odcinka drogi od skrzyżowania ul. Skandynawskiej do początku linii 

lasu. 

 

Radny Piotr Waczyński poprosił o równanie dróg gminnych. Poruszył także problem 

zgłoszony przez mieszkańców korzystających z opieki Stacji CARITAS w Choroszczy: 

poprzednio zatrudnione pielęgniarki robiły zastrzyki, obecnie zatrudnione tego nie robią – czy 

jest to w gestii Burmistrza by zmienić ten stan rzeczy? 

 

Radna Beata Jeżerys w imieniu sołtysa wsi Krupniki zgłosiła potrzebę równania dróg na 

terenie sołectwa. Wskazała także na problem na połączeniu dróg Klepacze (asfalt) – Krupniki 

gdzie utworzył się duży spadek po stronie drogi nieutwardzonej od strony Krupnik. 

 

Radny Piotr Siemieniuk ponownie zgłosił wniosek o zmianę zasad przyznawania stypendiów 

naukowych  bez stosowania kryterium dochodowego: by przy tej samej kwocie obdzielić 

większą liczbę dzieci, chyba, że kwota byłaby większa. 
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Burmistrz Robert Wardziński ustosunkowując się do zgłoszonych wniosków wyjaśnił, że: 

 

1) odnośnie zmiany zasad przyznawania stypendiów naukowych: na jednej z kolejnych 

Sesji (przed wakacjami) przedstawi radnym projekt nowych zasad, aby można je było 

stosować od nowego roku szkolnego. 

2) odnośnie stanu dróg gminnych podziela zdanie radnych, niestety obecna pogoda nie 

sprzyja pracom drogowym (podsypywanie i równanie), 

3) wcześniej pracowały osoby, które umiały robić zastrzyki (nie było to jednak ich 

obowiązkiem, zastrzyki robią pielęgniarki w Ośrodkach Zdrowia); w obecnej obsadzie 

osobowej nie ma pielęgniarki z takimi uprawnieniami, stąd niezadowolenie 

mieszkańców.  Przygotuje informację (kosztorysy)  aby wspólnie podjąć decyzję o 

zasadach funkcjonowania Stacji CARITAS w Choroszczy - nie ma wpływu na wybór 

pracowników w Stacji, być może taki wymóg powinien być zapisany w zasadach 

konkursowych, lub że CARITAS powinien wytypować przynajmniej jednego 

pracownika z takimi uprawnieniami, 

4) drogi powiatowe mamy już w budżecie: ul. Dominikańska (projekt), ul. Mickiewicza, 

ul. Sienkiewicza (kończymy dokumentację), ul. Branickiego – będziemy je realizować 

w miarę posiadanych środków, być może jedną w tym roku będziemy budować od 

podstaw z uwagi na starą infrastrukturę i dlatego wiąże się to z dużymi kosztami ; 

zimą mieliśmy problemy z pękającymi żeliwnymi rurami (szczególnie przy ul. 

Sienkiewicza), Spółka ZEC – Wod także się tym zajęła i planuje ich wymianę; 

5) sprawa podłączenia do kanalizacji w ul. 3-go Maja zostanie wyjaśniona, 

6) sprawy dotyczące Klepacz zostały zapisane - do wyjaśnienia szczegóły i możliwości, 

7) odnośnie naprawy ul. Białostockiej: jeśli będzie taka wola radnych to będziemy 

szukać wykonawcy; aby mieć materiał do rozpoczęcia dyskusji zostaną wycenione 

koszty tej inwestycji.  

 

 

Radny Jacek Dąbrowski zaprosił na półfinał krajowego turnieju wiedzy olimpijskiej : 

27.02.2016 r. w M-GCKiS w Choroszczy. 

 

Radny Andrzej Kościuczyk poprosił o kilka słów wyjaśnień odnośnie realizacji programu 

„Rodzina 500 plus” na naszym terenie.  

Zwrócił się także z prośbą o uwzględnienie jego wniosku (złożonego na piśmie) o 

uzupełnienie oświetlenia na odcinku Pańki – Rogowo. 

 

Skarbnik Maria Borodziuk wyjaśniła, że ustawa dotycząca programu „Rodzina 500 plus” 

w tej chwili (na podstawie projektu) przewiduje, że gmina będzie miała na jej obsługę 

1,5% od kwoty wypłat przekazanych na te świadczenia. Wstępne szacunki to ok. 5,5 mln 

zł (na wysokości zasiłków stałych i okresowych wypłacanych przez nasz OPS). Być może 

będą jeszcze przepisy wprowadzające ponieważ była też mowa o wysokości 2% na 

obsługę dla gminy. Zgodnie z przepisami – Gmina nie powinna „dokładać” do tego 

programu, który ma ruszyć od 1 kwietnia 2016 r. . Według opinii kierownika M-G OPS 

nie będzie konieczności zwiększenia etatów na jego obsługę. 
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Ad. 30 – 

 

 

Andrzej Łukaszewicz sołtys Sienkiewicz poruszył kwestię podłączenia mieszkańców 

Sienkiewicz do Internetu oraz wybudowania ścieżki rowerowej w tej miejscowości. 

 

Jacek Mikulski sołtys wsi Oliszki poprosił o podjęcie działań, wspólnie z Powiatem, 

mających na celu naprawę odcinka drogi w Oliszkach (120 m) w kierunku  świetlicy 

wiejskiej. 

 

Burmistrz Robert Wardziński wyjaśnił, że: 

1) Internet nie jest inwestycją i zadaniem gminy, 

2) ścieżka rowerowa przez Sienkiewicze jest na etapie projektowania ; jest to inwestycja 

wpisująca się w zadania z BOF skąd pochodzą fundusze, 

3) sprawa drogi w Oliszkach zostanie przekazana do Powiatu. 

 

 

Ad. 31 – 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Sesji, Przewodnicząca Rady p. Beata Jeżerys 

ogłosiła zakończenie obrad XIII Sesji Rady Miejskiej w Choroszczy. 
Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała : 

Ewa Łukaszewicz    Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Choroszczy 

 

     mgr Beata Marlena Jeżerys 

 

 


